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VIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 30 marca 2015 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto                     

o godz. 1700  a zakończono o godz. 1945.  

    

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia VIII Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych, (nieobecni 

radni: Edward Bojko, Jerzy Płuciennik, Rychlik Aneta ) co stanowi quorum, przy którym może 

obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. Do liczenia głosów 

wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby 

ktoś zabrać głos.  

Burmistrz Miasta Adam Zyliński wystąpił o zdjęcie z porządku obrad dwóch projektów 

uchwał celem dopracowania: 

- zmieniającą uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta 

Iławy 

- w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Wyczółkowskiego 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie 

uchwały w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta 

Iławy 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta 

Iławy został przyjęty pozytywnie  jednogłośnie  
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Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku projektu uchwały w 

sprawie w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy 

Wyczółkowskiego  został przyjęty pozytywnie jednogłośnie  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze 

na Burmistrza Miasta Iławy został przyjęty pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym  

 

Poddany pod głosowanie porządek obrad VIII sesji uwzględniający powyższe zmiany, 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z VI i VII Sesji  

4. Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  

5. Realizacja Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

6. Współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie 

za rok 2014 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie 

Miejskiej Iława za 2014 r. oraz potrzeby w tym zakresie 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

c) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2015 

d) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Usługowej 

e) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Toruńskiej  

f) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (1) 

g) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (2) 

h) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (3) 

i) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (4) 
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j) przejęcia pojazdu na własność Miasta Iławy  

k) zmiany statutu Związku Gmin „Jeziorak” z siedzibą w Iławie 

l) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

11. Interpelacje i zapytania radnych 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

13. Wnioski mieszkańców Iławy 

14. Komunikaty i oświadczenia 

15. Zamknięcie obrad VIII Sesji  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z VII i VII Sesji  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej 

protokoły z VI i VII Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył 

pisemnych uwag do powyższych protokołów, w związku z czym protokoły uważa się  za 

przyjęte.  

 

Ad .5. Realizacja Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali informację na 

temat realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

do zapoznania w wersji pisemnej ponadto był omawiany przez Kierownika OPPUiPR 

Krzysztofa Panfila  i opiniowany na komisjach problemowych poprzedzających sesję. 

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

gospodarczego 

Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty 

kultury sportu i 

turystyki  

a) Realizacja Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
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Problemów Alkoholowych 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Informacja na temat realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

  WNIOSKÓW DO OMAWIANEGO POWYŻEJ TEMATU NIE SFORMUŁOWANO 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji na 

temat na temat realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

Ad 6 . Realizacja Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

 

Powyższa informacja została przez szczegółowo przedstawiona na piśmie                                

i omówiona szczegółowo przez Kierownika OPPUiPR Krzysztofa Panfila i została 

zaopiniowana na komisjach problemowych poprzedzających sesję. 

WNIOSKÓW DO OMAWIANEGO POWYŻEJ TEMATU NIE SFORMUŁOWANO 

 Sprawozdanie z Realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii stanowi 

część załącznika nr 4 do protokołu  

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

b) Realizacja  Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
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Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

sprawozdania z Realizacji  Miejskiego Programu Przeciwdziałania   została przyjęta 

pozytywnie  jednogłośnie  

 

Ad 6 . Współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi 

 

Powyższa informacja została przez szczegółowo przedstawiona na piśmie                                

i omówiona szczegółowo przez Kierownika OPPUiPR Krzysztofa Panfila i została 

zaopiniowana na komisjach problemowych poprzedzających sesję. 

WNIOSKÓW DO OMAWIANEGO POWYŻEJ TEMATU NIE SFORMUŁOWANO 

 Sprawozdanie ze współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi 

stanowi część załącznika nr 5 do protokołu  

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

c) Współpraca miasta z organizacjami 

pozarządowymi 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

informacji na temat Współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi została przyjęta 

pozytywnie  jednogłośnie  

 

Ad 6 . Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 

rok 2014 
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Powyższa informacja została przez szczegółowo przedstawiona na piśmie                                

i omówiona szczegółowo przez dyrektor MOPS Irenę Kasprzycką i została zaopiniowana na 

komisjach problemowych poprzedzających sesję. 

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok 2014 

stanowi  załącznik nr 6 do protokołu  

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

d) Sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Iławie za rok 2014 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za rok 2014 

została przyjęta pozytywnie  jednogłośnie  

 

Ad 6 . Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej 

Iława za 2014 r. oraz potrzeby w tym zakresie. 

 

Powyższa informacja została przez szczegółowo przedstawiona na piśmie                                

i omówiona szczegółowo przez dyrektor MOPS Irenę Kasprzycką i została zaopiniowana na 

komisjach problemowych poprzedzających sesję. 

WNIOSKÓW DO OMAWIANEGO POWYŻEJ TEMATU NIE SFORMUŁOWANO 
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Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława za 

2014 r. oraz potrzeby w tym zakresie. stanowi  załącznik nr 7  do protokołu  

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w Gminie Miejskiej Iława za 

2014 r. oraz potrzeby w tym zakresie. 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

Sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Miejskiej Iława za 

2014 r. oraz potrzeby w tym zakresie. została przyjęta pozytywnie  jednogłośnie  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 
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zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej miasta na lata 2015-

29 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymującym 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych - przy 18 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 

2015-29 stanowi załącznik  nr 8  do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

a. zmian w budżecie miasta na 

2015 rok 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymującym 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18  głosach ,,za” podjęła uchwałę w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

stanowi załącznik nr 9  do protokołu 
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c) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2015 

Inspektor ds. Ochrony Środowiska Bogusława Bandelewska  szczegółowo omówiła 

uchwałę na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

d) określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Iławy 

w roku 2015 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach ,,za”   podjęła uchwałę w 

sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2015 

 

Uchwała w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2015 stanowi 

załącznik nr 10  do protokołu 

 

e) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Usługowej 
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Kierownik Wydz. GMK Wiesław Pieńczewski szczegółowo omówił uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

Zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Usługowej 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

Zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Usługowej 

 

Uchwała w sprawie  zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Usługowej 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

f) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Toruńskiej  

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. 

GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 
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g) zbycia prawa własności 

nieruchomości położonej przy 

ulicy Toruńskiej  

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

przy 1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Toruńskiej  

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy 

Toruńskiej stanowi  załącznik nr 12  do protokołu 

 

h) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (1) 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (1) 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę 

zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy 

ulicy Prusa (1) 

 

Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (1) stanowi  załącznik nr  13  do protokołu  

 

i) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (2) 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (2) 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę zmieniająca  

uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (2) 

Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (2) stanowi  załącznik nr  14  do protokołu  

 

j) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (3) 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (3) 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę 

zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy 

ulicy Prusa (3) 

Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (3)stanowi  załącznik nr  15  do protokołu  

 

k) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ulicy Prusa (4) 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (4) 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę 

zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy 

ulicy Prusa (4) 

 

Uchwała zmieniająca  uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości 

położonej przy ulicy Prusa (4) stanowi  załącznik nr  16  do protokołu  

 

l)  przejęcia pojazdu na własność Miasta Iławy 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik 

Wydziału GMK Wiesław Pieńczewski; ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

przejęcia pojazdu na własność Miasta 

Iławy 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

przejęcia pojazdu na własność Miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie przejęcia pojazdu na własność Miasta Iławy stanowi  

załącznik nr 17 do protokołu 

 

m) zmiany statutu Związku Gmin „Jeziorak” z siedzibą w Iławie 
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Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Dyrektor ZG 

„Jeziorak” Rafał Wisiński ponadto zawierała ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zmiany statutu Związku Gmin „Jeziorak” 

z siedzibą w Iławie 

 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę  w sprawie 

zmiany statutu Związku Gmin „Jeziorak” z siedzibą w Iławie 

 

 Uchwała w sprawie zmiany statutu Związku Gmin „Jeziorak” z siedzibą w Iławie 

stanowi  załącznik nr 18  do protokołu 

 

n) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że uchwała nie była 

opiniowana na komisjach. Następnie odczytał treść skargi Radnej Anny Zakrzewskiej. 

Dodał, że zgodnie z treścią uchwały proponuje przekazanie skargi do zbadania Komisji 

Rewizyjnej 

Skarga stanowi załącznik nr 19   do protokołu 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Radny Jerzy Sochacki powiedział, że po zapoznaniu się z uzasadnieniem i treścią przed 

chwilą przedstawionej skargi,  zwraca się z wnioskiem, aby skargi tej nie przekazywać do 

Komisji Rewizyjnej, tylko do właściwej merytorycznie Komisji Rady Miejskiej czyli 
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Problematyki Społecznej, która ma w zakresie swoich działań taką tematykę. Dodał, że 

regulamin rady zezwala na rozpatrywanie skarg, przez inne komisje niż rewizyjna.  

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że jeśli prawnie jest to możliwe, to 

proponuje, aby przegłosować i w ogóle nie rozpatrywać skargi. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że tak nie można raczej zrobić, 

skargę ktoś musi rozpatrzyć, następnie zwrócił się do radcy prawnego Jadwigi Drzystek o 

opinię. 

Radca Prawny Jadwiga Drzystek powołując się na procedurę rozpatrywania skarg 

zapisaną w regulaminie Rady Miejskiej, powiedziała że uwzględnia możliwość przekazania 

skargi do innej komisji, jak również odrzucenie skargi, bądź przekazanie innemu organowi, 

jednakże z uwagi na to, że jest to skarga na burmistrza, skłaniałaby się ku temu, aby skargę 

skierować do rozpatrzenia do Komisji Rewizyjnej  (całość wypowiedzi  poza mikrofonem)  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powtórzył dla osób, dla których wypowiedź 

Pani Mecenas nie była słyszalna, że skłania się ku temu, aby skargę skierować do zbadania do 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny Stanisław Milewski powiedział, że problemem tym  zajmował się Zespół ds. 

Bezpieczeństwa na Drogach Miasta Iławy i negatywnie podszedł do niego. Od trzydziestu lat 

ten teren jest użytkowany w ten sposób i nigdy tam nie było wypadku a takie rozwiązanie 

może skłócić mieszkańców, bo nowa rada chce coś „pokazać”. Jeśli ten odcinek zostanie 

zamknięty i ruch zostanie skierowany w kierunku ul. Kopernika to przy obecnie istniejących 

tam problemach , całkowicie odcinek zostanie zablokowany i wtedy dopiero zacznie się 

lawina skarg. Dodał, że mimo szacunku do radnej Zakrzewskiej, uważa skargę za niezasadną i 

jest za odrzuceniem skargi, bo tylko popsuje to stosunki, a jeśli chodzi o bezpieczeństwo to 

obecni na sesji Komendant Straży Miejskiej i Policji mogą  potwierdzić, że nie było tam 

wypadku zagrażającego życiu. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zwrócił radnemu uwagę, że obecnie nie jest 

rozpatrywana skarga a jedynie zasadność skierowania jej do Komisji Rewizyjnej. 

Radny Andrzej Pankowski powiedział, że wątkami zawartymi w skardze dotyczą 

problematyki wszystkich komisji i nie jest pewien, czy Komisja Problematyki Społecznej 

mogłaby zając się całą skargą. 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że decyzja należy tu do niego i 

zaproponował głosowanie  

Poddana pod głosowanie jawne wniosek o przekazanie skargi do zbadania Komisji 

Rewizyjnej została odrzucona przy 9 głosach przeciw, 5 głosach za, 4 wstrzymujących  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że wobec takiego głosowania 

zdecydowanie odrzucono przekazanie skargi do Komisji Rewizyjnej. Zapytał, gdzie w takiej 

sytuacji powinien ją przekazać. 

Radna Ewa Jackowska zaproponowała, aby nie stosować „spychologii” i skierować do 

zbadania do wszystkich komisji  ( całość wypowiedzi poza mikrofonem) 

Radny Ryszarda Kabat zwrócił uwagę, że jest wniosek przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przekazanie skargi do rozpatrzenia Komisji Problematyki Społecznej. Dodał, że 

trudno tu mówić o „spychologii” bo w skardze, są dwa wątki- prawny i społeczny, a 

dodatkowo należałoby zasięgnąć opinii proboszcza, bo może być to problem dla wszystkich 

chodzących do białego kościoła. Bo jeżeli radna będzie chciała do tego podejść prawnie i 

wyegzekwować swój wniosek, to bardzo skomplikuje komunikację korzystających z dojścia 

kościoła. I gdy radna Zakrzewska nadal będzie wniosek podtrzymywała, to należałoby 

zapytać mieszkańców, bo pozbawieni zostaną dojazdu i miejsc parkingowych, a nabywali 

mieszkania z myślą, że będą mogli korzystać    z tych parkingów. Jedna rzecz to sytuacja 

prawna a druga to to, co już się stało i trzeba to zaakceptować i nie „bić piany”. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne wniosek radnego Sochackiego o 

przekazanie skargi do zbadania Komisji Problematyki Społecznej - odrzucono 10 głosami 

przeciw , 3 głosami za , i 5 wstrzymującymi 

Radny Grzegorz Przytuła powiedział, że należałoby przegłosować przekazanie skargi na 

komisje wspólne.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie miał zabierać głosu, ale jest pojecie 

wniosku najdalej idącego i takim jest odrzucenie skargi, bo obawia się że zaraz zostanie 

przekroczona granica absurdu w tej sytuacji. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański przeprosił, dodając że ten wniosek powinien 

być przegłosowany najpierw, ale kierował się dobrą wolą rozważenia skargi. 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o odrzucenie skargi został przyjęty 9 za, 4 

głosami przeciw, 5 wstrzymującymi.  
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 Przewodniczący Rady Wojciech Szymański ogłosił przerwę do godziny 18.00 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański po przerwie wznowił obrady. 

 

Ad 8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) 

do Statutu Miasta Iławy, burmistrz przedłożył pisemne sprawozdanie z międzysesyjnej 

działalności Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta Iławy za okres 23.01.2015 – 13.02.2015, 

które radni otrzymali przed posiedzeniami komisji do skrytek radnych. Zawierało ono 

poniższe informacje: 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta 

Iławy wzięli udział między innymi w: 

• Spotkaniu ze Zbigniewem Lipskim dot. Towarzystwa Tenisa Ziemnego 

• Radzie Seniorów 

• Spotkaniu z dyrektor Sądu Okręgowego w Elblągu, Agnieszką Nowińską 

• Spotkaniu z dyrektor Iławskiego Centrum Kultury, Ewą Wiśniewską oraz Stefanem 

Opalińskim dot. Wojewódzkiego Związku Pszczelarzy 

• Młodzieżowej Radzie Miasta 

• Odwiedzinach u 100-latka, Alfonsa Łabackiego 

• Spotkaniu ze Sławomirem Kubatem oraz Dariuszem Ziółkowskim dot. otwarcia 

sezonu motocyklowego 

• Spotkaniu z Bartoszem Kućminem dot. Internetu szerokopasmowego dla Iławy 

• Zgromadzeniu Związku Gmin Jeziorak 

• spotkaniu połączonym z wizją lokalną w sprawie funkcjonowania Stacji 

Przeładunkowej oraz Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Iławie; w 

spotkaniu wzięli udział: Zastępca Przewodniczącego Zarządu  Związku Gmin Regionu 

Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”, Dyrektor Biura Związku, Prezes Zakładu 

Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych RUDNO, kierownik Stacji Przeładunkowej i 

PSZOK 



   Protokół Nr VIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 30 marca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 19 

• Spotkaniu z Tomaszem Zakierskim – UKS Mały Jeziorak 

• Wykładzie dot. rozwoju miasta – Uniwersytet III wieku 

• Spotkaniu z dyrektorem Iławskiego Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji – 

Wojciechem Żmudzińskim, Krzysztofem Gaćkowskim oraz zarządem ITR Jeziorak 

• Henrykiem Sienkiewiczem – Związek Inwalidów Wojennych i Związek Sybiraków 

• Spotkaniu z Krzysztofem Margolem w Nidzicy 

• Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym ROD za rok 2014 

• Akcji „Balonik do nieba” 

• Cotygodniowych spotkaniach z kierownikami wydziałów i jednostek podległych 

Urzędu Miasta 

Wydział Budżetu i Finansów 

Wykaz zastosowanych ulg w podatkach lokalnych w okresie międzysesyjnym: 

1. Umorzenia  

 Umorzenie podatku od nieruchomości osób fizycznych w całości 

 

Ilość 

decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

5 

 

1 648, 00 

 

34, 00 

 

Umorzenie podatku od nieruchomości osób fizycznych w części 

 

Ilość 

decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

1 

 

6 201, 00 

 

380, 00 

 

Odmowa umorzenia podatku od nieruchomości osób fizycznych 

 

Ilość decyzji 



   Protokół Nr VIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 30 marca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 20 

 

1 

 

 Umorzenie podatku od środków transportowych osób fizycznych w całości 

 

Ilość 

decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

3 

 

2 980, 00 

 

0, 00 

 

Odmowa umorzenia podatku od środków transportowych osób fizycznych 

 

Ilość decyzji 

 

1 

 

2. Odroczenia 

Odroczenie podatku od nieruchomości osób prawnych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

Opłata 

prolongacyjna 

 

1 

 

1 496, 00 

 

0, 00 

 

25, 00 

 

 

3. Rozłożenie na raty 

Rozłożenie na raty podatku od środków transportowych osób prawnych w całości 

 

Ilość decyzji 

 

Kwota 

 

Odsetki 

 

Opłata 

prolongacyjna 
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1 

 

48 600, 00 

 

0,00 

 

384, 00 

 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 

1. W dn. 27.02.2015 r. zakończono realizację umowy na opracowanie, dostawę i 

wdrożenie oprogramowania oraz sprzętu do realizacji projektu pn. „Iława on-line”. 

Etap I – bezpieczeństwo i informacja. 

Wartość umowy: 881.646,70 zł.  

Wykonawca: Konsorcjum firm: SPRINT S.A. O/Olsztyn –Lider konsorcjum oraz 

MADKOM S.A. z/s w Gdyni – Partner Konsorcjum stycznia 2015 r. 

2. W dniach 04.03. – 6.03.2015 r. odbyły się audyty zewnętrzne dla dwóch projektów 

współfinansowanych ze środków UE: Poprawa bezpieczeństwa ekologicznego 

poprzez zakup samochodu dla OSP w Iławie oraz Rekultywacja składowiska odpadów 

w Iławie. Audyty przeprowadziła firma Kancelaria Biegłego Rewidenta  EKSPERT w 

Działdowie Małgorzata Licznerska.  

Wartość umowy: 3.600 zł.  

3. W dn. 10.03.2015 r. odbył się przegląd gwarancyjny boiska ze sztucznej trawy                        

na ul. Sienkiewicza. Wad nie stwierdzono. 

4. W dn. 10.03.2015 r. i 16.03.2015 r. odbyły się odbiory wozu strażackiego zakupionego 

wraz               z wyposażeniem w ramach projektu unijnego dla OSP Iława.  

Wartość samochodu 999.972 zł. 

5. W dn. 12.03.2015 r. podpisano umowę z firmą SPOMER Iława na budowę fragmentu 

ulicy Odnowiciela.  

Wartość robót: 157.801,95 zł.  

Termin realizacji do 15.07.2015 r. 

6. W dn. 12.03.2015 r. zawarto umowę z firmą SKANSKA S.A. na realizację zadania 

polegającego na rozbiórce istniejącego pomostu oraz budowie nowego pomostu 

wraz z wyznaczeniem miejsc do kąpieli i wyposażeniem wodnego placu zabaw. W 

dniu 19.03.2015 r. przekazano Wykonawcy teren pod realizację zadania. 
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7. W dn. 18.03.2015 r. odbyło się otwarcie ofert na wykonanie siłowni zewnętrznej. 

Wpłynęło 7 ofert. Ze względu na to, że wszystkie oferty są wyższe od środków 

przeznaczonych w budżecie postępowanie zostało unieważnione i zostanie 

powtórzone. 

8. W dn. 19.03.2015 r. odbyło się otwarcie ofert na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla uzbrojenia terenów po byłych Zakładach Przemysłu Ziemniaczanego.  

Termin realizacji dokumentacji – do 27 lutego 2016r.  

Wpłynęło 10 ofert, trwa procedura sprawdzania poprawności ofert. 

9. W dn. 20.03.2015 r. podpisano umowę na pełnienie usługi nadzoru inwestorskiego 

nad realizacją robót hydrotechnicznych na plaży miejskiej w Iławie.  

Wartość nadzoru: 6.642 zł;  

Wykonawca: Wojewódzkie Przedsiębiorstwo Usług Inwestycyjnych Olsztyn. 

10. W dn. 20.03.2015 r. podpisano umowę na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad 

modernizacją przedszkola nr 5 i 6 (P.POŻ) .  

Wartość nadzoru – 6.152,00.  

Wykonawca: Inwestprojekt Olsztyn. 

11. W dn. 20.03.2015 r. podpisano umowę na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad 

budową fragmentu ul. Odnowiciela; rozbudową cmentarza przy ul. Piaskowej i 

siłownią zewnętrzną.  

Wartość nadzoru: 4.993,80 zł.  

Wykonawca Pracownia Drogowa Grzegorz Drzycimski Iława.  

 

Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą 

1. W dn. 26.02.2015 r. przy okazji odwiedzin Iławy przez Karola Okrasę, Kierownik 

Promocji, Piotr Ambroziak osobiście zaprosił zafascynowanego brzegiem Jezioraka i 

rzeki Iławki popularnego kucharza do kolejnych odwiedzin naszego miasta. Karol 

Okrasa wraz z telewizją ponownie zagości w Iławie 11 kwietnia, co niewątpliwe 

będzie miało pozytywny dla Iławy wydźwięk w mediach oraz przyczyni się do 

promocji miasta. 

2. W dn. 27.02.2015 r. wydział ogłosił nabór do grupy kreatywnych i chętnych do 

działania mieszkańców Iławy. Informacja została umieszczona na oficjalnym profilu 



   Protokół Nr VIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 30 marca 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 23 

facebookowym miasta Iławy. Osoby chętne mogą zgłaszać się pod adres mailowy: 

promocja@umilawa.pl.  

3. W dn. 03.03.2015 r. została wyłoniona laureatka konkursu "Iława, jakiej nie znacie - 

konkurs fotograficzny". Jury w składzie: Piotr Ambroziak - Kierownik Wydziału, Edyta 

Perges oraz Karol Chołaszczyński - pracownicy wydziału, przyznało nagrodę w postaci 

zestawu gadżetów oraz książki, Ewie Maruszak, mieszkance Iławy. Do konkursu 

zgłosiło się 8 uczestników,           a nadesłanych zdjęć było kilkanaście. Pracę należało 

publikować w komentarzu pod konkursowym postem do 24 lutego. W konkursie 

mógł brać udział każdy, pod warunkiem skończenia 18 lat. 09.03. zwyciężczyni 

osobiście odebrała nagrody oraz gratulacje  od pracowników wydziału. 

4. W dniach 04.03. - 08.03.2015 r. Kierownik Wydziału, Piotr Ambroziak reprezentował 

Iławę na targach turystycznych ITB Berlin. W wydarzeniu wzięło udział 10 tysięcy 

wystawców z ponad 180 krajów. Pierwsze trzy dni targów były poświęcone 

spotkaniom z przedstawicielami biur podróży, natomiast podczas weekendu 

odbywały się dni otwarte dla publiczności. Szef iławskiej promocji przy stoisku Krainy 

Kanału Elbląskiego zachęcał  do spędzania urlopu właśnie na Pojezierzu Iławskim. To 

już kolejny udział iławskiej delegacji w tym międzynarodowym wydarzeniu. 

5. Alfons Łabacki to jedyny Iławianin obchodzący w tym roku stulecie swoich urodzin. 

Dostojnego jubilata w dniu urodzin (5 marca 2015 roku) odwiedził w jego domu 

Burmistrz Miasta Iławy, Adam Żyliński oraz pracownik promocji, Karol Chołaszczyński. 

Jubilat otrzymał list gratulacyjny, pamiątkową płaskorzeźbę autorstwa Marka Kałuży 

oraz upominek w postaci eleganckiego zestawu filiżanek z dzbankiem. W uroczystości 

uczestniczyła również najbliższa rodzina jubilata. Za zgodą rodziny pracownik 

promocji wykonał fotorelację, która została opublikowana na stronie www.ilawa.pl. 

6. W dn. 12.03.2015 r. wydział zainicjował wydawanie cotygodniowego informatora w 

wersji online pod nazwą "Iławski Kompas" o wszystkich wydarzeniach miejskich. 

Wydawany w każdy czwartek ma obejmować informacje dotyczące wydarzeń z 

dziedziny szeroko pojętej kultury, sztuki oraz sportu. Wydział poprzez stały kontakt z 

Iławskim Centrum Kultury, Iławskim Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji, Miejską 

Biblioteką Publiczną w Iławie, a także Informacją Turystyczną, będzie zdobywał 

informacje, stale aktualizując i udostępniając  je zawsze w tym samym miejscu. 
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Publikowanie biuletynu odbywa się na oficjalnym facebookowym profilu miasta Iławy 

(http://www.facebook.com/miastoilawa) oraz na stronie www.ilawa.pl. Mimo 

krótkiego czasu funkcjonowania, „Iławski Kompas” jest już udostępniany przez szereg 

jednostek, instytucji oraz osób prywatnych. 

7. W dn. 15.03.2015 r. przez Iławę przejechał pociąg Express InterCity Premium 

Radiowa Trójka. Kierownik Wydziału wręczył na ręce redaktorów Programu Trzeciego 

Polskiego Radia "Certyfikat przejazdu przez Iławę - Iława 3 razy Naj". Towarzyszył mu 

lokalny przedsiębiorca  z branży turystycznej - Mariusz Jackowski, który podczas drogi 

z Iławy do Gdyni rozdawał pasażerom promocyjne rysunki z okazjonalnym 

wierszykiem nawiązującym do Iławy oraz zachęcał do odwiedzenia naszego miasta 

korzystając z podróży szybką koleją Pendolino. W ramach przedsięwzięcia dwa 

iławskie hotele podarowały weekendowe pobyty dla Anny Marii Jopek i Marka 

Niedźwiedzkiego. 

8. Wydział zorganizował dla pierwszych 10 chętnych osób możliwość oglądania 

zaćmienia słońca z wieży iławskiego ratusza. Zgłoszenia należało wysłać na adres 

mailowy promocja@umilawa.pl. Akcja odbyła się 19.03.2015 r. o godz. 10:00 i trwała 

niecałą godzinę. Frekwencja była stuprocentowa, a sama inicjatywa ma 

zapoczątkować wycieczki na wieżę ratuszową dla turystów i mieszkańców w okresie 

sezonu letniego.  

9. Wydział był odpowiedzialny za przygotowanie i wysłanie formularzu zgłoszeniowego              

do konkursu "Podwórko Nivea". W tym roku Nivea planuje wybudować w 40 

lokalizacjach w Polsce kolejne nowoczesne i bezpieczne place zabaw. W konsultacji z 

Wydziałem Planowania, Inwestycji i Monitoringu do konkursu został zgłoszony teren 

przy ul. Obrońców Westerplatte 2, gdzie znajdują się pozostałości po starym placu. 

Lokalizacja ta ze względu na bliskość przyrody, spełnione warunki regulaminu oraz 

położenie w pobliżu centrum jest najlepszym miejscem na powstanie takiego placu 

zabaw. Od 1 kwietnia za pośrednictwem strony internetowej będzie można głosować 

na poszczególne zgłoszenia, w tym na Iławę. Pracownik promocji sporządził grafikę 

informującą mieszkańców o uczestnictwie miasta w tej akcji, która widnieje na 

oficjalnym profilu facebookowym Iławy. 
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10. Wydział dwukrotnie ogłosił na Biuletynie Informacji Publicznej zaproszenie do 

składania ofert na gadżety reklamowe miasta Iławy poprzez wysłanie zapytania 

cenowego. Pierwsze zapytanie cenowe dotyczyło wykonania i dostawy toreb, 

długopisów oraz karteczek samoprzylepnych, drugie natomiast dotyczyło zestawów 

piśmienniczych, wskaźników laserowych, powerbanków oraz wizytowników.    

11.  W ramach kolejnej edycji Pomarańczowego Rajdu i Dnia Królowej Holandii, wydział 

zajął się organizacją konferencji ekologicznej "Myśl E(CO2)logicznie - dobre przykłady 

ochrony klimatu". Ponadto Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodne w Olsztynie pozytywnie rozpatrzył wniosek na dofinansowanie organizacji 

konferencji. Kwota dotacji wynosi 4 tys. złotych i została przyznana w ramach 

konkursu dotacyjnego - Działanie 2. Edukacja ekologiczna, Podziałanie 2.2, 

Dofinansowanie działań edukacyjnych, Kategoria 2.2.2 Organizacja konkursów, 

seminariów, spotkań ekologicznych oraz wydawanie publikacji  i materiałów 

promocyjnych - nabór I. 

Iławskie Centrum Kultury 

1. 27 lutego 2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyła się impreza p.n. Kulturalne i sportowe 

podsumowanie roku 2014. W imieniu Burmistrza Miasta Iławy, Pani Ewa Junkier 

wręczyła nagrody, wyróżnienia oraz listy gratulacyjne osobom, które swoją pracą i 

zaangażowaniem zasłużyły się w dziedzinie kultury i sportu. Podczas imprezy odbył 

się również koncert rockowo- bluesowego zespołu ACUSTC. W imprezie uczestniczyło 

ok. 250 osób.  

2. 26 lutego 2015 r. w Sali Wystaw ICK odbył się Wernisaż wystawy fotografii Jacka 

Sztorca        „Warmińskie Pejzaże”, w którym uczestniczyło 50 osób.  

3. 2 marca 2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbyło się Spotkanie autorskie z Szymonem 

Hołownią, znanym dziennikarzem, publicystą i autorem wielu książek. W spotkaniu 

wzięło udział ok. 220 osób.  

4. 13 marca 2015 r. w Sali Wystaw ICK odbył się Wernisaż wystawy rysunku Joanny 

Madivy Żurańskiej „ Avidam- Act- Colage”, w którym uczestniczyło 50 osób.  

5. 14 marca 2015 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się spektakl teatralny „ Wszystko przez 

Judasza” w reżyserii Stefana Friedmana i Piotra Szwedesa. Wystąpiły w nim takie 
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gwiazdy jak: Katarzyna Cichopek , Katarzyna Jamróz, Artur Dziurman, Tadeusz 

Chudecki. Spektakl obejrzało 220 osób. 

6. 18 marca 2015 r. w Sali Imprez Osiedlowego Domu Kultury odbyła się kolejna impreza 

z cyklu Iławskich Spotkań Podróżniczych „ 4 strony”, której gościem była Katarzyna 

Dąbkowska. Spotkanie połączone było z prezentacją multimedialną, podczas, której 

zaprezentowano film   „Między światami – podróż do świata współczesnych 

Eskimosów”, Uczestniczyło w nim ok. 50 osób.  

 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

Wykaz imprez organizowanych lub współorganizowanych przez Iławskie Centrum Sportu, 

Turystyki  i Rekreacji w okresie międzysesyjnym: 

• 25.02.2015 r. (wtorek) Turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego  

 Miejsce: Sala sportowa ul. Asnyka 3b 

• 27.02.2015 r. (piątek) Podsumowanie Roku 2014 w Sporcie i Kulturze 

 Miejsce: Kinoteatr „Pasja”  

• 28.02.2015 r. (sobota) Turniej UKS Mały Jeziorak rocznik 2008 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

• 28.02.2015 r. (sobota) Turniej UKS Mały Jeziorak rocznik 2006 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

• 04.03.2015 r. (środa) Turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

 Miejsce: Sala sportowa ul. Asnyka 3b 

• 07.03.2015 r. (sobota) Turniej UKS Mały Jeziorak rocznik 2004  

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

• 08.03.2015 r. (niedziela) Turniej UKS Mały Jeziorak rocznik 2007 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

• 11.03.2015 r. (środa) Turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

 Miejsce: Sala sportowa ul. Asnyka 3b 

• 14.03.2015 r. (sobota) Wojewódzki Turniej Halowej Piłki Nożnej Placówek 

Opiekuńczo-Wychowawczych 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 
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• 15.03.2015 r. (niedziela) Kabaret Neonówka 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

• 18.03.2015 r. (środa) Turniej w ramach Iławskiej Ligi Tenisa Stołowego 

 Miejsce: Sala sportowa ul. Asnyka 3b 

• 20.03.2015 r. (piątek) Koncert Teresy Werner 

 Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

Iławskie Wodociągi 

Trwają prace na ul. Sienkiewicza w Iławie dot. budowy kanalizacji sanitarnej tłocznej - dwa 

rurociągi po 197 mb DN 110 i grawitacyjnej 263 mb DN 200 i 250. 

Miejska Biblioteka Publiczna 

1. W okresie międzysesyjnym w Miejskiej Bibliotece Publicznej miały miejsce:  

• 25.02.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu „Bajki i zagadki” – 16 osób 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 2 

• 26.02.2015 r. – Spotkanie Klubu Mam z masą solną – 17 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

• 26.02.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu „Bajki i zagadki” – 20 osób 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 5 

• 27.02.2015 r. – Warsztaty Klubu Algorytm – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 28.02.2015 r. – Gildia Magii i Miecza – sesja D&D – 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 06.03.2015 r. – Warsztaty Klubu Algorytm – 3 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 06.03.2015 r. – Warsztaty z Ziemi i z ognia – glina – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 07.03.2015 r. – Gildia Magii i Miecza – sesja D&D – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 11.03.2015 r. – Jolanta Szwalbe - spotkanie autorskie – „Nie starzeje się ten, kto 

nie ma na to czasu” – 15 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 
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• 11.03.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu „Bajki i zagadki” – 25 osób 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 2 

• 13.03.2015 r. – Warsztaty Klubu Algorytm – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 14.03.2015 r.– Gildia Magii i Miecza – strategiczne gry komputerowe – 12 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 17.03.2015 r.– Spotkanie Dyskusyjnego Klubu Książki - Elifa Safak „Pchli Pałac” – 7 

osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

• 18.03.2015 r.– Głośne czytanie w przedszkolu – „Wielkanoc” – 66 osób 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 4 

• 18.03.2015 r. – Głośne czytanie w przedszkolu „Bajki i zagadki” – 21 osób 

Miejsce: Przedszkole Samorządowe Nr 5 

• 19.03.2015 r.- Spotkanie Klubu Mam „Wielkanoc tuż tuż” – 24 osoby 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

• 20.03.2015 r.– Warsztaty Klubu Algorytm – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

• 20.03.2015 r.- Warsztaty z Ziemi i z ognia – glina – 11 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

 

Ponadto przeprowadzono 38 zajęć w zakresie kursów komputerowych, w których 

uczestniczyło 255 osób oraz zajęcia z j. angielskiego i niemieckiego, z których skorzystało 1 

336 osób.   

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

W dn. 06.03.2015 r. w Dziennym Domu Pomocy Społecznej w Iławie odbyło się spotkanie z 

okazji Dnia Kobiet. Mężczyźni zaśpiewali 100 lat swoim koleżankom oraz wręczyli kwiaty. W 

spotkaniu wzięło udział 29 pensjonariuszy. 

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 303 

interwencje zgłoszone przez mieszkańców dyżurnemu jednostki, przeprowadzone z 
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inicjatywy własnej i ujawnione przez monitoring wizyjny, podczas których 

wylegitymowano 111 osób. 

2. W okresie od 23.02. – 28.02.2015 r. odbyło się szereg spotkań i szkoleń z 

przedstawicielami firmy „Sprint S.A.” odnośnie uruchomienia monitoringu od 01.03., 

nowego systemu DART, oraz portalu „Bezpieczna Iława”. 

3. W dn. 25.02.2015 r. dokonano trzeciej w tym miesiącu obserwacji terenu wokół 

salonów gier przy ul. Grunwaldzkiej 9A. Sporządzono notatki, a informację 

przekazano Zastępcy Burmistrza, Marioli Zdrojewskiej. Z obserwacji wynika, że w 

najbliższym otoczeniu lokali nie doszło do zakłóceń porządku i spokoju publicznego, 

spożywania alkoholu, załatwiania potrzeb fizjologicznych czy nieobyczajnych 

wybryków.  

4. W dn. 01.03.2015 r. czuwano nad bezpieczeństwem podczas przemarszu manifestacji 

uczczenia „Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych”, zorganizowanego przez 

Łukasza Tulwińskiego. 

5. Od dn. 02.03.2015 r. w Iławie ruszył monitoring. Na terenie miasta rozlokowano 7 

kamer. Monitoring obsługiwany jest przez 6 strażników miejskich w systemie 

dwuzmianowym w godzinach 7.00 – 22.00 od poniedziałku do piątku. Obraz 

nagrywany jest cały czas. Ponadto uruchomiono internetowy portal „Bezpieczna 

Iława”, z którego wpływają zgłoszenia bezpośrednio od mieszkańców miasta. W 

okresie międzysesyjnym odnotowano ich 9. Należy pamiętać, że to jest dopiero 

początek działania portalu i, aby przekazywać informacje za jego pośrednictwem, 

koniecznie trzeba pobrać aplikację. Takich pobrań było około 100. Zgłoszenia z 

portalu „Bezpieczna Iława”, dotyczyły nieporządków na terenie miasta, źle 

zaparkowanych samochodów, a także zgłoszenia o skradzionych studzienek 

kanalizacyjnych, uszkodzeń w jezdniach i chodnikach, pożaru domu poza granicami 

miasta a także apelu o zaginionej osobie. Z nagrań monitoringu ujawniono: młodzież 

palącą papierosy (notatka do SG nr 1), rozwieszanie ulotek w miejscach 

niedozwolonych, przestępstwo (pobicie). 

6.  W dn. 05.03.2015 r. strażnicy udzieli asysty dla pracownika MKRPA przy kontroli 

sklepu starającego się o koncesję na alkohol.  
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7. W dn. 05.03.2015 r. o godz. 17.00 dwóch funkcjonariuszy SM czuwało nad 

porządkiem i bezpieczeństwem uczestników mitingu: „Bądź aktywna nie tylko w Dniu 

Kobiet”.  

8. W dn. 05.03.2015 r. poinformowano pracownika MKRPA o tym, że w lokalu Taboo 

przy ul. Nowowiejskiej, może być sprzedawany alkohol, ponieważ różne jego gatunki i 

rodzaje stoją na półkach, a samo wystawienie alkoholu na sprzedaż jest 

przestępstwem z art. 43 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi.  

9.  W dn. 05.03.2015 r. przewieziono dwie osoby bezdomne do Ośrodka w Rucewie.  

10. W dn. 10.03.2015 r. dokonano holowania 2 pojazdów zgodnie z art. 50a ustawy 

Prawo  o ruchu drogowym, z ul. Smolki 4 i Kopernika 4C.  

11. W dn. 12.03.2015 r. udzielono asysty dla pracownika Urzędu Miasta podczas 

czynności administracyjnych o wymeldowanie.  

12. W dn. 13.03.2015 r. udzielono asysty dla pracownika MKRPA przy kontroli sklepu                   

na ul. Gdańskiej, starającego się o koncesję na alkohol.  

 

13. W dn. 13.03.2015 r. złożono zawiadomienie do KPP Iława w związku ze znieważeniem 

funkcjonariusza publicznego w osobie Grzegorza Frąckowiaka.  

14. Podczas patroli strażnicy, w okresie międzysesyjnym ujawnili wykroczenia oraz 

zastosowali wobec sprawców sankcje karne: 

a. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 89 

b. Łączna suma nałożonych mandatów – 22 szt. na kwotę 1650,00 zł  

c. Zakończone lub znajdujące się w fazie postępowania wyjaśniającego – 1 

wniosek o ukaranie  

d. Przekazano informację do KPP Iława o 1 przestępstwie 

 

Ad .9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  odczytał interpelację radnego Romana 

Brzozowskiego 

Interpelacja stanowi załącznik nr 20  do protokołu  
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Radny Feliks Rochowicz  powiedział, że jako radny przyjął wiele pochwał od  gości                

i osób biorących udział  w biegach przełajowych, które odbyły się przy Hotelu Tiffi, odnośnie 

wyglądu miasta,  co jest zasługą radnych i burmistrzów kilku kadencji.  

Jednak chciał zgłosić wniosek mieszkańca Tadeusza Oleśkiewicza,  który zgłaszał problem 

w 2007 roku dotyczący odsunięcia chodnika od jezdni na ul. Ostródzkiej na łuku koło 

cmentarza. Jako poparcie swojego wniosku poprosił o pokazanie fotografii przedstawiającej 

owy odcinek. Uzasadnił swój wniosek bezpieczeństwem przechodniów. 

Kolejna fotografia przedstawiała topole berlińskie z jemiołami przy odnodze Iławki- 

zaproponował aby wyciąć 80 topoli  i zrobić inne nasadzenia a uwidoczniony blok 

wykorzystać na reklamę miasta. Dodał ze zdaje sobie sprawę ze oba wnioski wiążą się z 

kosztami jakie musiałoby ponieść miasto, ale byłoby dobrze, gdyby udało się zrealizować te 

wnioski w tej kadencji. 

Radna Ewa Jackowska odczytała interpelacje pisemną następnie złożyła ja na ręce 

przewodniczącego.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu  

Radny Stanisław Milewski zgłosił swój wniosek  do Przewodniczącego Rady, dotyczący 

zmiany godzin sesji na wcześniejsze ponieważ osoby biorące udział w sesji mają prawo być 

zmęczone pełnieniem  wcześniejszych obowiązków. Poprosił aby poddać jego wniosek pod 

glosowanie. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że godziny zwoływania sesji 

należą do jego kompetencji a głosowanie w tej kwestii może potraktować tylko poglądowo. 

Radna Elżbieta Lewandowska poparła wniosek radnego Milewskiego mówiąc, że 

również należy mieć na względzie pracowników urzędu którzy pracują w godzinach 

nadliczbowych- poprosiła aby jednak przegłosować propozycje radnego Milewskiego.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że w części odpowiedzi na 

wnioski przeprowadzi głosowanie, ale prosił o zwrócenie uwagi ze poniedziałki są dniem 

przyjęć interesantów przez Burmistrza i wcześniejsze godziny sesji zdezorganizują mu pracę 

Radny Wiesław Burdyński zapytał, na jakim etapie jest sprawa niszczenia przez drzewo 

garaży przy ul. Narutowicza. Podobno jest okres ochronny jeśli chodzi o ptaki, ale tam nie ma 

żadnego gniazda  i chyba nie trzeba znów czekać do jesieni – bo sprawa się ciągnie 4 lata. 
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Kolejna sprawa jaka zgłosił dotyczyła wniosku mieszkańców ulicy Piekarskiej gdzie jest 8 

domków jednorodzinnych o ustawienie tam lamp oświetleniowych. 

Następnie zwróciła się z wnioskiem o zainteresowanie się mieszkańcami ul. Polnej 

którzy skarżą się na brak opieki i godziwych warunkach w lokalach przez nich zajmowanych. 

Zapytał czy w jakiś sposób można tym osobom pomóc. 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że po szkoleniu  dotyczącym pracy w Komisji 

Rewizyjnej wie, że protokół pokontrolny z ICK pod udostępnieniu go Przewodniczącemu 

Komisji jest dokumentem jawnym można go udostępniać. Następnie zaproponowała 

odczytanie protokołu, ponieważ chciałaby aby opinia publiczna wiedziała, że komisja pracuje 

rzetelnie.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zwrócił uwagę radnej, że jest obecnie punkt 

„Interpelacje i zapytania radnych”  

Radna Ewa Jackowska poprosiła, aby przewodniczący wskazał jej moment kiedy będzie 

mogła odczytać protokół 

Radny Jerzy Sochacki powiedział, że cieszy go wniosek radnego Rochowicza                      

w poprzedniej kadencji wielokrotnie   zgłaszał problem chodnika na ostródzkiej, ale kończyło 

się na tym, że mówiono że to nie jest droga miejska tylko krajowa. Jedno tylko może cieszyć 

ze żadnego głośnego zdarzenia tam nie było, ale przełożenie o kilka metrów chodnika w głąb 

trawnika byłoby uzasadnione. 

Złożył również zapytanie w sprawie uszkodzonego wiaduktu kolejowego,  bo mija rok 

od wypadku a nic tam się nie dzieje. 

Radna Elżbieta Prasek poprosiła o kontrolę w galerii i jej okolicach. Powiedziała, że  

młodzieżą tam przesiadującą powinna się tym zainteresować Policja i Straż Miejska.  Nie są 

potrzebne nakłady finansowe tylko potrzeba konsekwencji, ponieważ problem narasta. 

Poprosiła o reakcje w tej sprawie. 

Radny Jerzy Pankowski zapytał, czy planowane są w jakiś sposób obchody 25-lecia 

samorządu. 

Radny Stanisław Milewski zgłosił wniosek mieszkańców o pogłębienie Iławki                   

na odcinku  przy ul. Kościuszki ponieważ jest zbyt płytka i jest problem dla osób pływających 

tam łódkami czy kajakami 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański odczytał interpelacje radnego 

Zaborowskiego oraz interpelacje Radnej Zakrzewskiej i radnego Płuciennika  

Interpelacje stanowią załączniki od nr 22 do 25  do protokołu 

 Radny Roman Brzozowski zapytał o konkurs na Zastępcę Dyrektora ICSTiR – w związku 

z jakimi nowymi obowiązkami tworzone jest to stanowisko. Koleje zapytanie kierowane było 

do Kierownika Wydziału Promocji, a dotyczyło artykułu opisującego uroczystości sportowe, 

który ukazał się w Kurierze Iławskim- czy artykuł był sponsorowany przez tę jednostkę.   

Radna Anna Zakrzewska poprosiła o przedstawienie kosztów związanych                          

z zatrudnieniem wicedyrektora ICSTiR 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Burmistrz Adam Żyliński nawiązał do pisemnego zapytania radnego Zaborowskiego, 

który odpowiedź chciał uzyskać na piśmie. Zapytał czy jest usatysfakcjonowany. 

Burmistrz na pisemne pytanie radnej Anny Zakrzewskiej o rozbiórkę budynku przy ul. 

Ostródzkiej 46G. Powiedział, że dalsze czynności w tej sprawie będzie podejmował 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego i on będzie ewentualnie wymuszał rozbiórkę 

tego budynku. Temat godzin otwarcia Informacji Turystycznej potraktował jako wniosek. 

Powiedział, że przekaże propozycję gestorom aby to rozważyli , a odpowiedź Radna dostanie 

na piśmie. 

Na prośbę Radnej Anny Zakrzewskiej Burmistrz pokazał jak ma wyglądać most na plaży 

przy ul. Kajki po remoncie oraz wskazał teren, którym jest zainteresowany Hotel Tiffi. Dodał, 

że w tej sprawie jeszcze nic się nie wydarzyło. Właściciel hotelu wyraził tylko 

zainteresowanie dzierżawą terenu. Burmistrz powiedział, że będą przekazywane  informacje 

jak toczy się sprawa.  

Odpowiadając na interpelację Radnego Jerzego Płuciennika Burmistrz powiedział, że 

takie kontrole były często przeprowadzane w urzędzie. Dodał, że musi mieć powód, aby 

przeprowadzać takie kontrole. Obiecał, że sprawdzi czego dotyczyły kontrole i zapozna się z 

protokołami pokontrolnymi i udzieli odpowiedzi.  

Na wniosek Anny Zakrzewskiej Burmistrz odpowiedział, że miasto jest zainteresowane 

wydzierżawieniem budynku na cmentarzu przy ul. Ostródzkiej. Podejmie działania, aby 
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doszło to do skutku za pomocą przetargu publicznego i zostanie na ten temat udzielona 

informacja. 

Burmistrz powiedział, że odpowiadając na interpelację Pan Brzozowskiego będzie się 

posiłkował się pomocą pana Prezesa Kolasińskiego. Dodał, że sam próbował się tematem 

zająć, ale temat go przerósł kiedy doszło do konfrontacji stron. Powiedział, że jako 

reprezentanta walnego zgromadzenia spólki nie może działać na szkodę spółki komunalnej w 

związku z tym stanął po stronie prezesa wodociągów. Powiedział, że wykazał dobrą wolę 

przesuwając o miesiąc termin odłączenia dopływu wody.  

Radny Roman Brzozowski powiedział, że nie widzi powodu, aby przez interpelacje 

powodował straty firmy. Dodał, że sprawa jest w sądzie i dopóki nie zapadł prawomocny 

wyrok chciałby, aby woda była włączona. Jeśli sąd uzna, że winna jest firma Ampol to ona 

zobowiązała się te środki zapłacić. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że poprosił raz jeszcze, aby prezes 

wodociągów zabrał głos.  

Prezes Iławskich Wodociągów Andrzej Kolasiński  powiedział, że dwie strony wiąże 

umowa, która zobowiązuje spółkę Iławskie wodociągi do dostarczania wody i odbierania 

ścieków, a firma Ampol zobowiązana jest do płacenia za te usługi. Prezes powiedział, że w 

piątek odbyło się spotkanie u Pana Burmistrza i w wyniku którego spółka pozostaje przy 

swoim stanowisku odcięcia wody, ponieważ firma Ampol nie płaci za usługi. Powiedział, że 

właściciel tej firmy napisał pismo z prośbą o zaprzestanie odcięcia dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków, a zaległe należności spłaci jednorazowo w kwocie 3000 zł, a resztę 

w comiesięcznych ratach po 1000zł.  Odczytał pismo właściciela firmy Ampol. Prezes 

powiedział, że druga strona zapłaciła dwie raty po czym zaprzestała płacenia. Według prawa 

spółka ma prawo odciąć wodę jeśli strona nie płaci przynajmniej dwa okresy sprawozdawcze 

i tak się stało, przy spełnieniu wszelkich warunków opisanych w ustawie powiadomieniem 

burmistrza i SANEPID-u. Według ustawy pracownicy spółki IW mają również prawo wstępu 

na działkę, aby odciąć dopływ wody. Kiedy tak się stało właściciel firmy zadzwonił na policję, 

że weszli oni bezprawnie na jego posesję. Prezes powiedział, że teraz sytuacja jest taka, że 

pan M. twierdzi, że roszczenia są przedawnione. Według orzeczeń z sądów wszystkie 

roszczenia spółki IW są wymagalne. Prezes powiedział, że miał nadzieje, że gdy odcięcie 

wody zostanie przesunięte o miesiąc i Pan M. przyjdzie, aby ustalić spłacanie należności. 
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Powiedział, że nie chce już aby Pan M. spłacał koszty postępowania sądowego, ale tylko 

samą należność za wodę. Prezes dodał, że miał spotkanie z radą nadzorczą, która 

zobowiązała go do tego aby odciąć wodę w przypadku braku spłat zaległości. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że w interpelacji pisał, że musi być jakaś 

przyczyna, że powstają zaległości od 2010 roku. Randy ma przy sobie pismo z 20 lutego 2015 

roku na którym jest data i numer rachunku. Nawiązał do procedury postępowania z 

egzekwowaniem należności; wezwanie do zapłaty i potem skierowanie sprawy do sądu. 

Dodał, że zna przyczynę takiego postępowania- kodeks cywilny mówi, że usługi za 

dostarczanie wody przedawniają się po 2 latach. Powiedział, że część faktur jest 

przedawniona ponieważ pan prezes do tego dopuścił, część faktur spłacona w związku z 

czym toczy się spór. Radny uważa, że firma Ampol, świadcząca usługi hotelarskie, i rodzina 

powinna czekać na wyrok sądu z włączoną wodą. Uważa, że Rada powinna pokazać 

prospołeczne oblicze a nie kierować się rachunkiem ekonomicznym  

Burmistrz Adam Żyliński  powiedział, że jeżeli chodzi o chodnik przy ulicy Ostródzkiej, 

zostanie to przekazane dalej według właściwości. Dla pocieszenia dodał, że miasto planuje 

zajęcie się terenem ulicy Ostródzkiej 2, mówił przy okazji o topolach i kompleksowym zajęciu 

się tym terenem. Burmistrz wspomniał również porzuconym młynie, którego temat kiedyś 

już poruszał a obecnie budynek ten zagraża bezpieczeństwu. 

Na temat dodatku stażowego w ICK Burmistrz powiedział, że ma wyrobiony pogląd w tej 

sprawie ale się nie wypowiada. Dodał, że skoro interpelacja była skierowana do 

przewodniczącego, jest ciekaw co przewodniczący ma do powiedzenia w tym temacie. 

Odpowiadając na interpelacje Radnego Burdyńskiego Burmistrz powiedział, że jego trzy 

problemy mają charakter studyjny. Potwierdził, że ma informacje o okresie lęgowym i nie 

dotyczy tego drzewa Dodał, że na ulicy Piekarskiej są dwa słupy elektryczne i trzeba ustalić 

czyją są własnością.  

Rozmowa poza mikrofonem 

Nawiązując do sprawy na ul. Polnej, Burmistrz powiedział, że musi się temu przyjrzeć, 

ponieważ nie jest przygotowany na udzielenie odpowiedzi.  

W sprawie wiaduktu kolejowego przy Wyszyńskiego/Lubawskiej Burmistrz powiedział, że 

przekieruje   te sprawę do tzw. decydentów kolejowych. 
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Na interpelacje Radnej Prasek Burmistrz odpowiada, że dyskutował na ten temat z 

innymi osobami i przyznał racje Radnej. Powiedział, że są możliwości prawne, żeby zachęcić 

służby porządkowe do legitymowania młodych osób i zmuszania ich do zachowań 

właściwych. 

Burmistrz odpowiadając Radnemu Andrzejowi Pankowskiemu, powiedział, że przemyślą 

sprawę 25-lecia samorządu to i przedyskutują z innymi osobami jak w sposób 

bezpretensjonalny można uczcić tę rocznicę . 

Jeśli chodzi o hangary, ścieżki i bagrowanie nad Iławką Burmistrz nie chce uprawiać 

spychologii, ponieważ jest to problem RZGW. Powiedział, że planuje zrobić spotkanie z 

RZGW, ponieważ dużym problemem stało się obniżenie wody w Jeziorku. Powiedział, że 

traktuje to jako kolejny głos w tej sprawie. 

Burmistrz na temat „Kurierem po gminie” w Kurierze Iławskim powiedział, że nasza 

gmina dołączyła do innych gmin i będzie drukowała ogłoszenia odpłatnie.  W gazecie 

pojawiły się zdjęcia, które miały wylansować Galę rozdania nagród sportowych. Ratusz 

ponowił współpracę z Kurierem Iławskim po kilku latach posuchy, nie dyskryminując 

pozostałych mediów. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że idąc za zmianami w ICSTiR trzeba pomyśleć  

również  o ICK ponieważ Iławskie Centrum Kultury zamieniło się w impresariat, co mu nie 

odpowiada, że teraz jedynym problemem jest to kogo by zaprosić do Iławy. Powiedział, że 

inaczej wyobraża sobie uprawianie kultury. Chciałby, żeby miała charakter wielowątkowy i 

zapewniała rozrywkę w okresie jesienno-zimowym. Burmistrz planuje wprowadzenie nowej 

struktury ICK. O ICSTiR Burmistrz powiedział, że zostało wzbogacone o Informacje 

Turystyczną i bardzo poważnie podchodzi do wyjścia z nową perspektywą jeśli chodzi o IKS 

Jeziorak. Powiedział, że wyciągane są  stare projekty i koncepcję z ostatnich 15 lat na 

zagospodarowanie ul. Sienkiewicza. Mówił o planach na modernizacje stadionu iławskiego i 

dodanie tam elementów lekkoatletycznych. Stąd nowa koncepcja funkcjonowania ICSTiR. Na 

temat wysokości wynagrodzenia nowego dyrektora ICSTiR nie chce się wypowiadać, gdyż nie 

zna punktu odniesienia do płacy dyrektora, której wysokości nie zna. 

Radny Roman  Brzozowski zapytał, dlaczego akurat wybrano Kurier Iławski, a nie radio 

czy inne media. Chciałby przejrzystości ze nie są preferowane jedne media. Jesli chodzi o 

ICSTiR to chciałby, aby wszyscy się dowiedzieli, że merytoryczny budżet to 96 tys. a za 
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obsługę  ludzi obsługujących ten budżet płacimy 800 tys. Radny  powiedział że cieszy się, że 

będą zmiany struktury w ICSTiR. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że już kiedyś próbował zasugerować, że czymś 

innym jest funkcjonowanie ICK w sensie wydatków publicznych i czymś innym ICSTiR. 

Powiedział, że jeśli zliczy się instruktorów, koordynatorów imprez i obsługę basenu to 

wyjdzie potężna liczba i trudno to porównywać.  

Rozmowa poza mikrofonem 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że zwraca uwagę na subtelność tematu, a zupełnie 

inaczej wygląda to w Iławskim Centrum Kultury, które rządzi się swoimi prawami.   Prosi, aby 

nie posądzać go o „radosne zatrudnianie” na zasadzie samej istoty zatrudniania, ponieważ 

jest w tym jakiś cel. Powiedział że wie, że czeka wszystkich  dyskusja w tym temacie Oddał 

głos pani Skarbnik. 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska  powiedziała, że 96 tyś to wysokość kwot dotacji dla 

stowarzyszeń a rozdysponowuje je iCSTiR. Pozostała kwota na utrzymanie, to 5 mln 200 

złotych z czego 4mln 300zł przeznaczone jest na utrzymanie obiektów sportowych.  

Radny Roman Brzozowski powiedział, że przyjmuje do wiadomości informacje która 

uświadamia jak drogi jest sport. A sport rzeczywisty organizowany w terenie jest mało 

dofinansowywany i dostrzegany.  

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska  powiedziała, że jest to realizowane przez 

stowarzyszenia, a nie centrum sportu. 

Przewodniczący  Rady Wojciech Szymański na temat przeprowadzenia kontroli PIP w ICK 

w sprawie dodatków stażowych powiedział, że zapozna się z tym od strony prawnej. Nasuwa 

mu się myśl, że w przypadku pozytywnego wyroku sądu nasz budżet może być zrujnowany. 

Następnie Przewodniczący przeprowadził poglądowe głosowanie w sprawie ustalenia 

godzin  odbywania sesji. Głosowanie nie wykazało zainteresowania radnych, aby sesje 

odbywały się we wcześniejszych godzinach. 

 

Ad.9. Wnioski mieszkańców Iławy 
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Przewodniczący  Rady Wojciech Szymański Komitet Społeczny „Budujmy Razem” 

wnioskuje o nadanie nazwy dla osiedla zlokalizowanego w obrębie nr. 7. Komitet 

zaproponował swoje pomysły 

Burmistrz Miasta Adam Żylińśki  nawiązując do dyskusji nazwania rond powiedział, że 

uważa, że miasto jest na to za małe- ma to sens w dużych aglomeracjach. Wzorem osiedla 

Piastowskiego zaproponował, aby uhonorować Żołnierzy Niezłomnych ma  terenie po starej 

„ziemniaczance” na którym powstaje nowe osiedle i ulice  nazwać nazwiskami tychże 

żołnierzy tj. Pileckiego, Generała Nila, Inki itp. 

Wypowiedz poza mikrofonem 

Radny  Włodzimierz Harmaciński zwrócił uwagę na to, że głosowanie jest przedwczesne, 

że nie można przegłosować nazw bez zgody ludzi, którzy będą mieszkać na tym osiedlu 

Przewodniczący  Rady Wojciech Szymański powiedział, że mają wniosek formalny od 

grupy mieszkańców. 

Radny  Włodzimierz Harmaciński powiedział, że nie jest wiadome jaka jest to grupa 

mieszkańców i czy reprezentuje wszystkich. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że do niczego to nie zobowiązuje 

czy przyjmą czy odrzucą wniosek, a on będzie mógł udzielić odpowiedzi mieszkańcom. 

Radny Andrzej Pankowski powiedział, że aby nadać nazwę osiedlu trzeba mieć ustalone 

nazwy ulic, ponieważ tak musi być zapisane w uchwale. Radny zawnioskował oddalenia 

wniosku.  

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że popiera zdanie radnego Pankowskiego. 

Ad. 10. Komunikaty i oświadczenia  

Radna Ewa Jackowska odczytała protokół z kontroli  Komisji Rewizyjnej w ICK nad 

którym zwróciła uwagę komisja pracowała 3 dni po 8 godzin. 

W/w protokół stanowi załącznik  nr 26  do protokołu 
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Po odczytaniu protokołu radna dodała, że dwa dni po zakończeniu prac kontrolnych 

otrzymała informację, że przy Broken Ballu nie było żadnej informacji odnośnie regulaminu. 

Jak się okazuje regulamin jest na stronie internetowej, ale nie był dostępny w ICK. Jeden z 

jego zapisów wzbudza ogromne wątpliwości  i prosi aby burmistrz się tym zajął jako 

zwierzchnik. „Po potwierdzeniu i zakwalifikowani zgłoszona drużyna ma obowiązek 

uiszczenia wpisowego w wysokości 210 złotych przelewem na konto, najpóźniej do 6 

czerwca. Dane do przelewu – jest to osoba prywatna niezatrudniona w ICK, jest adres i jest 

to nadal na stronie internetowej . W tytule należy wpisać,  że jest to wpłata na obsługę 

techniczna turnieju. Radna dodała, że sprawdziła myśląc że być może jakaś osoba zbierała to 

wpisowe, sprawdziła czy była wpłata do ICK, ale nie było takiej wpłaty ani gotówką ani 

przelewem, i jej zdaniem jest to zgłoszenia sprawy do wyższej instancji. Dodała , że obawia 

się ze w innych kontrolowanych jednostkach będzie podobnie. Zaznaczyła, że Komisja 

Rewizyjna kontroluje jednostki a nie dyrektorów, co sugeruje prasa. Poprosiła, aby osoby „z 

rangi instytucji” zajęły się tą sprawą i doprowadziły ją do końca, aby potwierdzono lub 

zaprzeczoną temu co poddaje w wątpliwość komisja. Zaznaczyła, ze nie było żadnej kontroli  

zarządczej, audyty zewnętrzne była ale nie znalazły lub znalazły a nie zostało to 

„wyłuszczone”. 

Radny Ryszard Kabat pogratulował komisji za przeprowadzenie tak szczegółowej 

kontroli. Wraził nadzieję, że w trosce o budżet wszystkie kolejne kontrole będą wyglądały 

podobnie. 

Radny Roman Brzozowski zapytał przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy nie uważa, 

że powinien zrezygnować z tego stanowiska, ponieważ przez jego dwie kadencje komisja nie 

doszła do żadnych nieprawidłowości w dokumentach ICK. Radny dodał, że zmuszanie kogoś 

do zrobienia przelewu i grożenie utratą pracy zmusza do powiadomienia organów ścigania. 

Radny Janusz Zaborowski powiedział, że w zeszłym tygodniu przedstawiciele PKP, 

Ochrony Środowiska i Nadzoru  Budowlanego spotkali się z Burmistrzem i poprosił 

burmistrza o przekazanie ustaleń ponieważ jest przełom ws. ekranów. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że sprawa ekranów dźwiękochłonnych po 

przeprowadzeniu badań została dogadana. Powiedział, że część ekranów będzie obniżona o 
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3 metry, a część  z zamontowanych będzie odjęta.  Skorzysta na tym i ulica Niemiejska i 

walory widokowe na Mały Jeziorak. Dodał, że konieczna będzie zmiana zezwolenia na 

budowę. Dodał również, że sprawa furtki na mały dworzec będzie rozważana.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że obiecała koleżankom i kolegom że pochwali się 

sukcesem, że sekcja Smoczych Łodzi, do której należy, zdobyła pierwsze, drugie i czwarte 

miejsce na zawodach. Dodała, że czekają ich zawody  w Berlinie i Iławie. 

Radny Janusz Zaborowski  powiedział, że oprócz obniżenia ekranów będą one                               

w pewnej części przezroczyste. 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że byłby ostrożny w takich publicznych 

wypowiedziach  bo jeśli coś pójdzie nie tak, to radny będzie się z tego musiał tłumaczyć 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański przypomniał, aby osoby, które nie były 

zaproszone na sesje korzystały z miejsca wyznaczonego dla nich na galerii. Dodał, że 

zaplanowano przyszłą sesje na ostatni poniedziałek miesiąca, tj. 27 kwietnia. 

W związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi Przewodniczący złożył wszystkim 

życzenia. 

Ad. 11. Zamkniecie obrad VIII Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku 

obrad  o godzinie 1945 zamknął sesję . 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

     Protokołowała:                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Danuta Drozdowska                                                Wojciech Szymański 


